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Fra: Yvonne Eliassen [yvonne@kinder.as] 
Sendt: 3. januar 2008 14:05 
Til: Postmottak KD 
Kopi: info@pbl.no 
Emne: Statstilskuddet 
Hei
 
Vi er i mot at denne ordningen fjernes.
Barnehagene lever i dag i uvisshet om hva de får hvert år i støtte.
Noen barnehager vet jo enda ikke hva de får i støtte i 2007, siden kommunene ikke har ferdige sine 
utregninger.
Vi ønsker å ha noe fast å forholde oss til, slik at vi alle kan drive gode barnehager med kvalifisert 
personale.
 
Hilsen Kløvningsten barnehage
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